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Mødetitel:  Skolebestyrelsesmøde 

Dato:   Tidspunkt:  17.30-19.30 Sted:  Personalerummet 

Møde indkaldt 

af: 

Kristoffer  

Mødetype: Skolebestyrelsesmøde  

Afbud: Marie, Louise (Grete udtrådt), Maiken 

Arrangør Formand og skoleleder 

Referent: Heidi Schønberg 

Tidtager: Kristoffer 

Deltagere: Formand Kristoffer Buck Nielsen, Monica Søgaard Trane, Louise Legaard, 

Maiken Mattsson, Laust Suhr Pedersen, Klaus Keinicke Taggaard, Marie 

Blichert Christensen 

 

Medarbejderrepræsentanter: Sekretær Karin Trine Birkmose og 

børnehaveklasseleder Tine Hilstrøm 

Ledelse: Heidi Schønberg 

 

 

 

1. Emne:  Godkendelse af dagsorden (5 min) 

Drøftelser Kan dagsorden godkendes? 

Konklusion Dagsorden er godkendt. 

Handlingspunkter: Ansvarlig: Deadlinedatoer 

   

 

2. Emne:  Nyt fra elevråd (10 min) 

Drøftelser Overvejer ansøgning til kortfilm om Buerup Skole 

Konklusion  

Handlingspunkter: Ansvarlig: Deadlinedatoer 

   

 

 

 

3. Emne:  Opfølgning på kvalitetssamtale (25) 

Drøftelser Kristoffer og Heidi fortæller om den gennemførte kvalitetssamtale, som fra 

i år har en ny form, hvor der er mulighed for deltagelse af 

forældrerepræsentant, medarbejderrepræsentant og evt. 

elevrepræsentant.  

Drøftelse om indsats- og udviklingsområder. Se vedhæftede bilag.  

Konklusion  

Handlingspunkter: Ansvarlig: Deadlinedatoer 
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Godkendt HS/KBN  

 

 

4. Emne:  Forældrearbejdsdagen (25) 

Drøftelser og input Laust, Maiken og Heidi fortæller om det planlagte for dagen. Drøftelse 

og mulighed for kvalificerende input 

Konklusion(er): I bilag er udsendt plan for forældrearbejdsdagen. 

 

Indtil videre er 50 forældre tilmeldt dagen. Vi håber på flere. 

 

På dagen vil der være værksteder for eleverne. Der vil eksempelvis 

blive arbejdet med vævekunst til træerne, klasseskilte til 

klasseværelser, friser, frokostværksted, pandekageværksted, male sted 

ved sandkassen i sansehaven. 

Det samlede program sendes ud via Aula. 

Handlingspunkter: Ansvarlig: Deadlinedatoer 

   

   

   

   

5. Emne:  Skoleårets planlægning (25) 

Orientering og 

drøftelser 

Evaluering af indeværende skoleårs skemaer og prioriteringer.  

Heidi og Tine fortæller om medarbejderevaluering af indeværende 

skoleår samt de foreløbige prioriteringer i forhold til kommende skoleår.  

Konklusion(er): Prioriteringer i dette skoleår: 

- Ansættelse af AKT-pædagog med henblik på at kvalificere 

vores arbejde med at skabe deltagelsesmuligheder for alle 

- Fælles kompetenceudviklingsforløb med fokus på legens 

potentiale i forbindelse med trivsel og god pædagogik i det 

frie rum samt anderledes tilgang til læring 

- Fælles kursus om børns mentale sundhed 

- Uddannelse af børneyogainstruktør 

- Uddannelse af praktikvejleder 

- En lærer og en pædagog på socialfagskursus 

- Sparring med fagpersonale fra Kathøj Svallerup Skole 

- Flere voksne ude i frikvarterer: gårdvagter, AKT + dagens 

voksenstyrede leg. 

- To-voksenordning og fælles forberedelse 

- 6 fagdage, to temaperioder 

- Skoleforskønnelse (herunder skolelørdag) 

- Skemamæssige prioriteringer: et passende antal voksne i 

klassen. Variation mellem boglige og praktiske fag 

- Klassekonferencer om faglighed i alle klasser 

- Fælles fagudvalgsmøder med Høng og Løve Ørslev Skoler 

- Øget brobygning med børnehaven.  

- 1:1 samtaler for alle medarbejdere 

 

Skolebestyrelsens evaluering af dette års skemaer og 

prioriteringer: 
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Skolebestyrelsen bifalder prioriteringerne og tankerne om skemaer 

 

Prioriteringer kommende skoleårs planlægning: 

Vi er godt i gang med skoleårets planlægning. 

Vi prioriterer følgende: 

- Afkortet skoledag. Indskoling 8.15-13.15. Mellemtrin 8.15-14 

- Morgensang bevares. Det giver fællesskabsfølelse 

- Vi indfører læsebånd 

- Fortsat prioritering om god voksenbemanding i frikvarterer. 

Det giver ro i undervisningen 

- Fælles kompetenceudviklingsforløb om børnesyn, mindset og 

deltagelsesmuligheder for alle 

- En lærer og pædagog på socialfagskursus 

- Vi håber på lærerstuderende (pædagogstuderende har vi de 

fleste år) 

- Fortsat sparring med Kathøj Svallerup 

- Fortsat to-voksentimer og fælles forberedelse. Dog med 

ekstra fokus på at flytte “ressourcerne” rund efter opgaver 

- Timebank bruges fortrinvis til understøttelse af elever med 

faglige udfordringer. F.eks. som to-lærertimer, turboforløb 

- Brobygning med børnehaven fortsætter som nu. Udvidet 

brobygning med Høng og Løve Ørslev fra 4. kl.  

- Klassekonferencer fortsætter 

- Fælles fagudvalg med Høng og Løve Ørslev fortsætter 

- 1:1-samtaler alle medarbejdere fortsætter 

- Skemamæssige prioriteringer: fortsætter 

- Vi har fokus på kvalitet i forbindelse med læsebånd 

- 6 fagdage og to temaperioder.  

- Alle prioriteringer er indsatser er godkendt i bestyrelsen. 

Handlingspunkter: Ansvarlig: Deadlinedatoer 

   

6. Emne:  Legeplads (10) 

Drøftelser Monica fortæller om den foreløbige ansøgning. 

Louise hjælper med fondsansøgninger.  

Ideer til fonde og puljer modtages gerne.  

Der er via BBR oprettet en konto, så der ny kan søges diverse fonde 

og puljer.  

 

Konklusion   

Handlingspunkter: Ansvarlig: Deadlinedatoer 

Opslag på Aula   

 

7. Emne:  Hvis tid – fordeling af skolebestyrelsesmedlemmer på klasser 

kommende skoleår 

Drøftelser  

Konklusion 0. Kl. Maiken 

1. Kl. Louise 

2. Kl. Claus 
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3. Kl. Marie 

4. Kl. Monica 

5. Kl. Laust 

6. Kl. Kristoffer 

Handlingspunkter: Ansvarlig: Deadlinedatoer 

Punkter kommer på til endelig godkendelse næste 

møde.  

HS  

 

 

8. Emne:  Gensidig orientering (10 min) 

Til orientering Fra skoleleder: 

Grete er udtrådt af bestyrelsen.  

Kommunal dag med fokus på børnesyn 27. maj. Vi deltager med to 

elever, SFO-pædagog, AKT-pædagog og leder. Forældrerepræsentant 

fra skolebestyrelsen er inviteret 

Der er folkemøde sidste lørdag i august.  

Vi får pædagogstuderende fra start juni. På samme tidspunkt går Mads 

på barsel.  

Der er invitation til oprettelse af Skole og Forældre Lokalafdeling. 

Invitation er udsendt til forældrerepræsentanterne i 

skolebestyrelserne på alle skoler.  

Planlægning af brobygningsarbejde allerede fra 4. kl. er i gang.   

Vi har en forventning om at gå ud af dette budgetår med en mindre 

budgetoverskridelse pga. Skolebetalt istandsættelse af skolens 

bygninger. 

Der er pr. 1/8-25 mulighed for SFO-pasning i SFO2 i sommerferien.  

Orienteringspunkter:  

  

 

 

 

9. Emne:  Punkter til næste møder: (10) 

Punkter: Næste møde, 16.6, er årsberetningsmøde. Dørene er derfor åbne for alle 

kl. 17.30 for interesserede til formandens årsberetning 

Evaluering af forældrearbejdsdag. 

Trivselsmåling (hvis den er udgivet) 

Plan for flere bestyrelsesmedlemmer. Vi har Ledige pladser. 

Dato- og Årshjul.  

 


